
Jaarverslag Gemeentebelangen Putten 2022 

 

Na 12 jaar als oppositiepartij in de oppositie te hebben gezeten zit Gemeentebelangen 
Putten opnieuw in het college.  
Na de verkiezingen wordt de verkiezingsuitslag bij Wij Putten en de VVD erg lang niet 
geaccepteerd en blijven de partijen maar doorgaan over oneerlijke gang van zaken rond 
verkiezingsuitslag. Het zou allemaal van te voren beklonken zijn. De sfeer onderling in de 
coalitie is gelukkig ronduit goed te noemen. 
Na 12 jaar staat er een nieuw (jong) team klaar om aan de slag te gaan.  

Samen komen deze wethouders er wel uit en willen het samen ook anders gaan doen. Geen 
wethouders meer die afwachten en op hun handen zitten, geen inhuur van externen die niet 
weten wat we in Putten belangrijk vinden. 4 full time wethouders die full time de belangen 
dienen voor onze gemeente, met zijn vieren aan de bak en daardoor minder dure inhuur van 
externen langer nog nodig. Er staan Putten de aankomende jaren flinke uitdagingen te 
wachten op gebied van woningbouw, infrastructuur, sociaal domein,bouw nieuwe 
sporthallen en bv uitrollen van het centrumplan. Al deze zaken kosten een hoop geld en het 
is dan ook van belang dat deze plannen goed worden begeleid en uitgevoerd. 

Dat er nu een college is met 4 wethouders komt dan ook goed van pas. Iedere wethouder 
heeft zo zijn eigen portefeuille. 

Namens bestuur en fractie wensen wij Sander als wethouder vanuit Gemeentebelangen heel 
veel succes en zijn we trots dat het gelukt is om Gemeentebelangen in de collegebanken 
terug te krijgen. Dat in het jubileumjaar dat Gemeentebelangen 40 jaar jong is en dankbaar 
mogen zijn op hen die ons voor gingen.    

Gemeentebelangen bestaat in 2022 40 jaar en op vrijdag 14 oktober vieren we dit dan ook 
met onze leden aansluitend aan de Algemene ledenvergadering die plaats vond bij 
lunchroom M-Joy. Tijdens deze avond blikken we terug op 40 jaar GB en wordt daarna door 
Erik en Sander het nieuwe logo onthult. Alle aanwezige leden krijgen als aandenken een 
speciaal gemaakte sleutelhanger met het nieuwe logo. 
 
Nu Sander wethouder is geworden blijven Robin, Henk, Ellis en Rogier de fractie voorzetten. 
Er is wel evt. plaats voor een nieuw commissielid maar voor alsnog blijft de samenstelling zo 
en zijn de taken goed verdeeld. 
 
Wat opvalt is dat er veel gebruik wordt gemaakt van de mogelijkheid om in te spreken 
tijdens het fractieoverleg op maandagavond. Leden maar ook niet leden komen dan langs 
voor advies of om te horen hoe de fractie van GB er in staat. Fijn dat burgers de weg weten. 
 
Het bestuur krijgt versterking en Desiree van den Brink wordt bestuurslid waardoor het 
bestuur inmiddels uit 7 bestuursleden bestaat en op sterkte is. 
 
Johan Bos gaat vanuit zijn expertise de fractie daar waar nodig ondersteunen op gebied van 
sociaal domein. 
 



Het ledenaantal blijft stabiel met zo’n  80 leden. De partij heeft ook dit jaar een financieel 
positief saldo. 

 
Ook dit jaar brengen wij in december rond de kerstdagen het kerstbrood en de kerstkaart 
weer bij alle leden thuis. Dit wordt al jaar en dag zeer gewaardeerd en we kunnen inmiddels 
wel spreken van een GB traditie.  
 
 
 
 
 
 


